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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2018/19:512 Arlandarådets framtid

Arlandarådet upprättades av regeringen i maj 2017. Rådet har till syfte att bidra 
till regeringens arbete med att långsiktigt utveckla Arlanda flygplats. En av 
rådets ledamöter har tidigare varit den förra miljöministern Karolina Skog. 
Flyget som transportmedel bidrar till att binda ihop Sverige och främjar jobb 
och tillväxt i hela landet. En plan för en framtida utveckling av Arlanda är en 
förutsättning för att flygplatsen ska kunna vara Nordens ledande flygplats. 

Målet var att rådet skulle överlämna en färdplan för Arlanda i slutet av 2018. 
Av okänd anledning har dock inte färdplanen offentliggjorts ännu, och 
Arlandarådets framtid är oklar.

Jag vill därför fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern och regeringen att förlänga Arlandarådets förordnande, eller 
kommer rådet i och med överlämningen av färdplanen att avvecklas? 

………………………………………

Jessika Roswall (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-04-09
Besvaras senast
2019-04-17 kl. 12.00


